
HIR kronologisk protokoll 2022-2023 
STYREMEDLEMMER: Hilde Valberg, Håvard Holten, Egil Ingvar Halås, Britt Torild Hjelseth, Anita Oterhals Eide.  
VARA: Ingebjørg Eide. 
 

Sak Tema Plan/tiltak Ansvar Frist OK 

      

 2022.06.22 
På Teams 
 

Til stede: Hilde Valberg, Britt Torild 
Hjelseth, Egil Ingvar Halås, Anita 
Oterhals Eide og Ingebjørg Eide 

   

1/22-
23 

Konstituering 
av styret 
 

Valgt på årsmøtet:  
Styreleder: Hilde Valberg Nestleder 
Håvard Holten 
Konstituert: 
Kasserer: Egil Ingvar Halås 
Sekretær: Britt Hjelseth 
Styremedlem: Anita Oterhals Eide 
Vara til styret:  
Ingebjørg Eide 

Alle   

2/22-
23 

Plattform for 
deling av 
dokumenter 
 

Det er enighet om å bruke Teams som 
ny plattform for deling av 
dokumenter. Messenger brukes 
fortsatt som «chatte-kanal», men også 
til deling av styremøtereferat mm. 

Alle Snarest  

3/22-
23 

Spørreundersø
kelse 

Forslag fra Ingebjørg om å spre 
undersøkelsen ytterligere vha 
Romsdals Budstikke.  

Hilde Snarest  

 Neste 
styremøte: 

Torsdag 1. september kl 19.30 i 
kommunestyresalen (forbeholdt at 
denne er ledig).  

Hilde   

 2022.09.01 
På Teams 
 

Til stede: Hilde Valberg, Britt Torild 
Hjelseth, Egil Ingvar Halås, Anita 
Oterhals Eide og Håvard Holten 

   

4/22-
23 

Resultat 
spørreundersø
kelse 

Orientering av Emelie Langnes Holden. 
Rapporten legges fram under 
dialogmøtet 7. september. Mulig å få 
fram prosentvis svarfordeling? 

Hilde   

5/22-
23 

Dialogmøte Sende direkte på HIR facebook. 
Temaer til dialog: 
Spørreundersøkelse 
Idrettens dag 
Anlegg 
Kontantkasse 
Fritidskortet 
Frafall; drivstoff-kolonial-strøm-
pandemi 
Gjensidige forventninger 
Hva er idrettsrådet – samarbeidsplan -  

Hilde   

6/22-
23 

Idrettens dag  Januar 2023. Ble foreslått og bestemt 
under dialogmøtet 7. september. 

   

7/22-
23 

LAM, lokale 
aktivitetsmidle
r 

Årets fordeling skal godkjennes av 
styret på styremøte i oktober.   

Håvard   

 2022.10.20 
Teams 
 

Til stede: Håvard Holten, Hilde 
Valberg, Britt Torild Hjelseth, Egil 
Ingvar Halås, Anita Oterhals Eide og 
Ingebjørg Eide 
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8/22-
23 

LAM – 
fordeling og 
justering 

Håvard går igjennom de fordelte 
tallene med korrigering i forhold til 
fjorårets utbetalinger som ble fordelt 
av MRIK. Han kontakter Geir Moholt 
for å avklare andel LAM-midler til 
Molde og Hustadvika rideklubb, som 
fram til oktober 2021 var to klubber 
hjemmehørende i to ulike kommuner; 
Molde- og Hustadvika kommune. 

Håvard   

 2022.11.03 
Kommunestyr
esalen 
 

Til stede: Håvard Holten, Hilde 
Valberg, Britt Torild Hjelseth, Egil 
Ingvar Halås, Anita Oterhals Eide og 
Ingebjørg Eide 

   

9/22-
23 

LAM Vedtak: Fordeling etter korrigeringer 
fra 2021 vedtas godkjent. 

Håvard   

10/22-
23 

Kulturmidler Kr 130 000,- mer til idretten i år. 
Fordelte beløp av kulturenheten 
strekker seg fra 5-17000,-. Alle søkere 
får mer i år enn i fjor.  
Vedtak: HIR stiller seg bak forslag til 
fordeling av midler.  

Hilde 4. november  

11/22-
23 

Inspirasjonssa
mling  
barneidrett 

Vanskelig å finne tid og sted. Hilde 
oversender e-post til Egil som tar over 
kommunikasjonen med MRIK. 

Hilde/
Egil 

  

12/22-
23 

Fortsettelse 
dialogmøte, 
anlegg 

Dialogmøte del 2 holdes 24. november 
i kommunestyresalen. Hilde sender 
innkalling. 

Hilde snarest  

13/22-
23 

Idrettens dag i 
Eidehallen 

Ingen respons på e-post med 
forespørsel om kandidater fra lagene 
til en arrangementskomite. 
Forespørselen rettes direkte ved 
dialogmøtet 24. november. 

Hilde   

14/22-
23 

Idrettens dag i 
kommunestyr
et 

Sende e-post og forespørre om dato. Hilde   

15/22-
23 

Årshjul Hilde viser HIRs årshjul, et levende 
dokument. 

Hilde   

16/22-
23 

Markering av 
frivillighetens 
år i Molde 4. 
og 5. 
desember.  

Spørsmål fra enhetsleder kultur om 
kandidater fra idretten som kan bli 
med i loddtrekning for å bli blant 7 
representanter fra Hustadvika 5. 
desember. Våre forslag er:  
Stig Arne Solheim, Bud IL 
Trygve Eide, EOFK 
Per Olav Eide, Eide IL 
Mary-Ann Samuelsen Naas, EOIL 
håndball 
Jan Roger Lindseth, IL Bryn 
Stina Storvand, Hustadvika taekwon-
do 

Hilde 4. november  

17/22-
23 

Orientering fra 
anleggs- og 

Hilde orienterer fra konferansen.  Hilde   
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idrettsrådskon
feranse på 
Gardermoen 

18/22-
23 

Anleggskonfer
anse Molde 
19. november 

Bare Hilde har mulighet til å delta.  Hilde   

 2022.01.18 
På Teams 
 

Til stede: Håvard Holten, Hilde 
Valberg, Britt Torild Hjelseth, Egil 
Ingvar Halås, Anita Oterhals Eide og 
Ingebjørg Eide 

   

19/22-
23 

Idrettens dag i 
Eidehallen 

a. Dato: 4. mars – bestemt under 
dialogmøtet 24. november. 

b. Arrangementskomiteen:  
Hilde, Anita, Emelie, Håvard, Stina 
Storvand, Egil. 

c. Første møte: 25. jan kl 20 i 
formannskapssalen. 

   

20/22-
23 

Idrettens dag i 
kommunestyr
et 

a. Hele MRIK er borte og kan 
ikke stille 16. februar. Haster 
ikke like mye nå når gratis 
halleie er innført. Vi avventer 
ny dato fra sekretær for 
kommunestyret.  

b. Må også avvente dato før vi 
vet hvem som stiller fra HIR. 

   

21/22-
23 

Møte med 
politisk ledelse 
og 
kulturadminist
rasjonen 

I henhold til SA punkt 8.2 og 8.3.  
Emelie ber om at HIR setter opp 
aktuelle temaer for møtet før hun ber 
opp møtet. 

   

22/22-
23 

Årsmøte 2022 a. Dato: 3. mai kl 19 
b. Vanlige årsmøtesaker 
c. Hilde sender innkalling og 

bestiller kommunestyresalen 
med kopi til MRIK, som 
vanligvis sender representant 
til årsmøtet. 

Hilde   

 2022.03.01 
På Teams. 

Til stede: Hilde, Britt, Egil, Håvard, 
Ingebjørg og Anita. 

   

23/22-
23 

Retningslinjer 
fordeling 
treningstid 
kommunale 
anlegg 

Vi har fått utvidet frist til midten av 
april. Det bestemmes derfor at temaet 
drøftes under kommende dialogmøte 
og vi avventer derfor med å forfatte 
høringssvaret.  

   

24/22-
23 

Idrettens dag i 
Eidehallen 4. 
mars 2023 – 
status 
forberedelser 

Hilde oppdaterer i forhold til status. Vi 
mener vi har kontroll. Stor giverglede 
fra næringslivet, så vi har fyldig kiosk, 
massevis av premier og tilstrekkelig 
med inngangsbilletter og rekvisitas. 
Opprigg fredag fra kl 18, lørdag fra kl 
10. 

Hilde   
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25/22-
23 

Klima, energi 
og miljøplan 
Hustadvika 
kommune 
2030 
 

Frist 10. mars. Alle må lese plana og 
komme med innspill. Hilde begynner å 
forfatte og sender ut kladd for 
ytterligere innspill og evt justeringer. 
Kort Teamsmøte 8. mars kl 20.45 

Hilde/
Alle 

  

26/22-
23 

Dialogmøte 
15. mars kl 19 

Bestemt i Messengergruppa etter e-
post fra Cathrine Øverlien, Leder 
prosjekt gruppe fotball hall i 
Malmefjorden. Tema: 11er-fotballhall 
med aktuelle anlegg tilknyttet denne 
og fordeling av treningstider i haller og 
andre kommunale anlegg 

   

27/22-
23 

Dialogmøte 
kultur, lag og 
organisasjoner 

16. mars kl 18-20. Ingen har mulighet 
til å møte fra HIR. Hilde skulker trening 
og representerer HIR. 

   

 2022.03.08 
På Teams 

Til stede: Hilde, Ingebjørg og Britt 
Forfall: Håvard, Egil og Anita 

   

28/22-
23 

Klima, energi 
og miljøplan 
Hustadvika 
kommune 
2030 

Forfattes og sendes kommunestyret. Hilde   

 2022.04.18 
På TINE i 
Elnesvågen 

Til stede: Britt, Håvard og Hilde 
Forfall: Egil, Ingebjørg og Anita 

   

29/22-
23 

Høringssvar 
tildeling av 
halltider 

Det vanskeligste høringssvaret. Store 
utfordringer å få til rettferdig fordeling 
i forhold til grad av anleggsdekning. 

Alle   

30/22-
23 

Årsmøte 3. 
mai 

Forberedelser: 
a. Dirigent – Håvard eller Hilde 
b. Protokollfører - Brit 
c. Forretningsorden – NIF 
forretningsorden (se mail fra 
Ingebjørg) 
d. Budsjett – Håvard og Egil 
e. Regnskap – Håvard og Egil 
f. Styrets beretning – Hilde 
skriver ferdig og sender ut for innspill 
g. Innkomne saker - sak 1 fra 
Eide IL – Hustadvikamesterskapet og 
karusell for individuelle idretter 
- sak 2 fra leder i HIR. Utrede mulighet 
for å ansette daglig leder for HIR 
h. Valg – Anita og Arne Inge 
oppnevnes til valgkomite. På valg: 1 
styremedlem og leder i 
kontrollkomiteen 

Alle   

31/22-
23 

Idrettens dag i 
kommunestyr
et 

25. mai kl 15.45. MRIK er orientert og 
kan stille. Hvem som møter fra HIR må 
bestemmes etter årsmøtet. 

   

 2023.02.05 HIlde, Britt og Håvard    
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På Teams Forfall: Egil og Ingebjørg 
Anita har tredd ut av styret og inn i 
valgkomiteen 

32/22-
23 

Status for 
gjennomføring 
av årsmøtet 

Håvard Holten har meldt forfall pga 
jobb 
Egil Ingvar Halås overtar hans 
oppgaver 

   

33/22-
23 

Kontrollutvalg
ets 
årsberetning 
og deres 
innspill til HIRs 
årsberetning 

Vedtak: - HIR finner det naturlig og slik 
som det har vært praksis, axt 
årsberetningen går fra årsmøte til 
årsmøte. 
- Referatene fra styremøtene sendes 
medlemsklubbene etter at styret har 
godkjent dem 

  
 
 
 
 

 

34/22
23 

Siste dagers e-
poster fra 
EOFK og EOIL 

Vi diskuterte fram og tilbake angående 
de siste innspill vi  har fått. 
HIR erkjenner at vi ikke hadde nok 
innsikt i tidligere avtaler mellom 
kommunen og EOFK, som de viser til.  
Mangelfullt også at vi ikke viste til at 
spørreundersøkelsen også var en del 
av grunnlaget for høringsuttalelsen. 
Vi forstår EOFK og EOIL sine 
synspunkter, mens HIR må ta hensyn 
til alle klubber. Anleggsbehovet er 
prekært, og da kan vi ikke bygge for 
smått. 
HIR har fått forespørsel fra Aukra 
idrettsråd om samarbeid om 
interkommunal 11erhall beliggende i 
Hustadvika. De foreslår at Molde 
idrettsråd blir med. 
VEDTAK: HIR foreslår at vi innkaller til 
et utvekslingmøte med Aukra 
idrettsråd, Molde idrettsråd og MRIK 
for å uformelt diskutere 
anleggsproblematikk og generell drift 
av idrettsråd 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hilde  

  

35/22-
23 

Gladsak Regjeringen v/ Kultuturdepartementet 
har bevilget ekstra midler øremerket 
barn og unge som av økonomiske 
årsaker ikke har mulighet til å delta på 
idrettslige aktiviteter. 
Kr 157821,- er bevilget til Hustadvika 
som HIR skal fordele. 
MRIK har iden sammenheng kalt inn til 
Teamsmøte 9.mai de kommuners 
idrettsråd som har fått tildelt midler, 
om hvordan fordele. 

   

 

 


